
Izaslanik Krstan Simić postavio je pitanje Vijeću ministara BiH. Pitanje glasi: 

„Imajući u vidu javno iznesenu sumnju veleposlanika Japana i Petera Sorensena u 'pošten' 

utrošak i plasman sredstava za sanaciju štete nastale u katastrofalnim poplavama, postavljam 

sljedeće pitanje:  Da li Vijeće ministara radi ili ima namjeru izraditi plan sanacije posljedica 

poplava uspostavljanjem mehanizama sprječavanja zloupotreba ovih sredstava?“ 

 

  

 


